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Aquesta ha estat la reacció dels
famosos a la sentència del procés

Després de la resolució de la sentència de l'1 d'octubre, molts famosos i famoses han estat a l'ull
de mira per saber què opinen de tot plegat. Nosaltres hem recollit unes quantes opinions i us les
deixem a continuació. És important informar-se i conèixer diferents opinions per treure la
nostra conclusió sobre les coses i fer-ho amb criteri.
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